

Date: 9 November 2025 2025 التاريخ: 9 نوفمبر 2025

## Subject: Link to Recording and Presentation – Discussion Session on Unaudited Financial Results for the Period Ended 30 September 2025

الموضوع: رابط التسجيل للجلسة النقاشية حول النتائج المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025

We would like to inform shareholders, financial analysts, and the investment community that a discussion session regarding the Company's financial results for the period ended 30 September 2025 was held on Wednesday, 5 November 2025, at 14:30 Oman time. The session included a presentation of the results followed by a Q&A segment.

يسرنا إبلاغ السادة المساهمين والمحللين الماليين والمجتمع الاستثماري بأنه قد تم عقد جلسة مناقشة حول النتائج المالية للشركة للربع الثالث المنتهي في 30 سبتمبر 2025، وذلك يوم الأربعاء الموافق 5 نوفمبر 2025 الساعة 14:30 بتوقيت سلطنة عمان. وقد شملت الجلسة عرضاً للنتائج تلاه فقرة للأسئلة والأجوبة.

Please find below the links to access the recording and the presentation:

الروابط أدناه للتسجيل المرئى وللشرائح:

رابط ورمز الاستجابة السريعة للتسجيل المرئي: Link & QR Code for the video recording:

https://youtu.be/HjnwD2a3vug



رابط ورمز الاستجابة السريعة للشرائح: Link & QR Code for the slides:

https://www.ooredoo.om/IRQ3



For any questions or assistance, please contact:

Ahmed Al-Hasani Investor Relations Officer

Mobile: +968 9510 8594

Email: Ahmed.Al-Hasni@ooredoo.om

للإستفسارات والمعلومات ، الرجاء التواصل مع الفاضل/ أحمد الحسني مسؤول علاقات المستثمرين. الهاتف: 8594 8594

البريد الإلكتروني:Ahmed.Al-Hasni@ooredoo.om



